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Protokół nr LXV/2022 

LXV Sesja w dniu 16 grudnia 2022  

Obrady rozpoczęto 16 grudnia 2022 o godz. 16.00, a zakończono o godz. 16.45 tego samego dnia. 

Ustawowy skład Rady 21 radnych, obecnych 20 radnych. Lista obecności stanowi zał. nr 1 do 

protokołu. 

 

Nieobecny : 

- Radny Czesław Ćwik 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

• Z-ca Burmistrza – Maciej Wróbel 

• Skarbnik Miasta –Kamila Wybraniec 

• Sekretarz Miasta – Halina Kuriata 

• Kierownik COM – Marzenna Utko 

• Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych – Katarzyna Kopeć 

 

Ad. pkt 1.  

Otwarcie posiedzenia. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina otworzył obrady LXV sesji Rady Miejskiej  

w Kętrzynie zwołanej zgodnie z art.20 ust.3 ustawy o samorządzie gminnym, na podstawie wniosku 

Burmistrza Miasta. Przewodniczący powitał zebranych. Poinformował, że obsługę prawną zapewnia 

Mecenas Agnieszka Jakubowska w trybie zdalnym,  a protokólantem jest Irena  Małachowska. 

Ad. pkt 2 

Przedstawienie porządku obrad – zgłaszanie wniosków o zmianę porządku obrad. 

Z-ca Burmistrza Maciej  Wróbel zgłosił poprawkę do porządku obrad wprowadzenie po pkt. 3.3  

pkt 3.4. „podjęcie uchwały w sprawie o zmianie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia” 

Rada w głosowaniu imiennym  przy udziale 20 radnych obecnych w głosowaniu: 19 głosów „za”,  

0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się” – przyjęła poprawkę do porządku obrad. 

Raport z przeprowadzonego głosowania stanowi zał.  nr 2 do protokołu. 

 

Następnie przystąpiono do realizacji poniższego porządku obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku obrad – zgłaszanie wniosków o zmianę porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie: 

3.1  szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia – Centrum 

Opiekuńczo – Mieszkalnym – „Kętrzyńskim Domu Wsparcia”. 

3.2 zmiany uchwały Nr XLVIII/360/2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia  

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2022-2033. 

3.3 zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2022.    

3.4 o zmianie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 

w ośrodkach wsparcia. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

6. Zamknięcie LXV  sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie. 
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Ad. pkt 3.  

Podjęcie uchwały: 

3.1 

Z-ca Burmistrza Maciej Wróbel zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały – zał. nr. 3 do protokołu. 

Przewodniczący rady poinformowała radnych, że  komisje stałe rady  opiniowały pozytywnie 

przedmiotowy projekt uchwały wraz z autopoprawką.   

Rada w głosowaniu imiennym przy udziale 20 radnych obecnych w głosowaniu jednogłośnie przyjęła 
autopoprawkę. 
Następnie rada w głosowaniu imiennym przy udziale 20 radnych w głosowaniu jednogłośnie podjęła 
uchwałę w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia – 
Centrum Opiekuńczo – Mieszkalnym – „Kętrzyńskim Domu Wsparcia”. 
Raport z przeprowadzonego głosowania wraz z autopoprawką stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

3.2 
Przewodniczący rady poinformował radnych, że Komisja Gospodarki Komunalnej oraz Komisja 
Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM pozytywnie opiniowały przedmiotowy projekt uchwały, 
natomiast Komisja Edukacji...RM nie wyraziła opinii. 
Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XLVIII/360/2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie 
uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2022-2033  
w głosowaniu imiennym, przy udziale 20 radnych w głosowaniu: 10 głosów „za”, 3 głosy „przeciw”, 
7 głosów „wstrzymujących się” – została podjęta. 
Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 5 do protokołu 

3.2 
Przewodniczący rady poinformował radnych że Komisja Gospodarki Komunalnej oraz Komisja 
Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM pozytywnie opiniowały przedmiotowy projekt uchwały, 
natomiast Komisja Edukacji...RM nie wyraziła opinii. 
Uwag nie wniesiono. 
Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok w głosowaniu imiennym, przy udziale 
20 radnych w głosowaniu: 9 głosów „za”, 3 głosy „przeciw”, 8 głosów „wstrzymujących się” – 
została podjęta. 
Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

3.3 
Przewodniczący rady poinformowała radnych, że  komisje stałe rady  opiniowały pozytywnie 
przedmiotowy projekt uchwały. Uwag nie wniesiono. 
Uchwała o zmianie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 
pobyt w ośrodkach wsparcia w głosowaniu imiennym przy udziale 20 radnych: 15 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw”, 5 głosów „wstrzymujących się” – została podjęta. 
Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

Ad. pkt 4.  

Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Zbigniew Nowak zgłosił zapytanie i powiedział, że „przeglądając dokumentację z SIM - KZN 

Północ Sp. z o.o., której udziałowcem jest Miasto Kętrzyn stwierdziłem, że interesy naszego miasta  

w Radzie Nadzorczej reprezentuje pan Radosław Król. Który wg. Zapisu KRS z dniem  

10 października 2022r. zastąpił na tej funkcji pana Sławomira Szubstarskiego. Z mojej wiedzy 

wynika, że wymieniony jest wójtem gminy Wydminy, która także jest udziałowcem tej spółki. 

W związku z tym skierowała następujące pytania: Jakie argumenty zdecydowały o tym, ze osoba nie 

związana z naszym miastem reprezentuje interesy GMK w Radzie Nadzorczej powyższej spółki? 

Jakie są powody, że mieszkańcy Kętrzyna posiadający uprawnienia do zasiadania w radach 

nadzorczych spółek komunalnych są przez Pana Burmistrza pomijani? 

Ad. pkt 5.  
Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

Radny Daniel Sapiński zgłosił wniosek w sprawie roszczeń przedszkoli niepublicznych – stanowiący 
zał. nr 8 do protokołu. 
Radny Zbigniew Nowak poparł wniosek Radnego Daniela Sapińskiego. Zaproponował wytoczenie 
procesu dla Skarbu Państwa. Poprosił również aby Straż Miejska  zwróciła uwagę na osoby 
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bezdomne, które mogą w okresie zimowym potrzebować pomocy. Stwierdził również, że we wrześniu 
odwołany został Prezes MWiK  i do dzisiaj nie powołano nowego. 
Radny Dariusz Duczek zwrócił uwagę na zaśnieżone ulice i parkingi, zaproponował wywiezienie 
śniegu przynajmniej z centrum miasta oraz zawieszenie płatności w parkomatach, ze względu na 
zalegający śnieg na parkingach. 
Z-ca Burmistrza Maciej Wróbel powiedział, że Proces Skarbowi Państwa można wytoczyć jeżeli 
będzie prawomocny wyrok. Miasto robi wszystko co można, aby sprawę z przedszkolami wygrać. 
Odnośni zalegającego śniegu  powiedział, że „Komunalnik” ma na względzie to, aby ten śnieg 
wywozić. Jeżeli chodzi o parkomaty to zwróci uwagę Pani Komendant Straży Miejskiej. 
Przewodniczący rady odczytał odpowiedź na zapytania mieszkańca S.K.  zadane na poprzedniej sesji.  
Całość dyskusji dostępna: 

https://esesja.tv/transmisja/32491/lxv-nadzwyczajna-sesja-rady-miejskiej-w-ketrzynie-w-dniu-piatek-16-grudnia-2022.htm 

Ad pkt 6. 

Wobec omówienia porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina  zamknął LXV 

sesję Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

Pełny przebieg obrad LXV Sesji RM został zapisany w formie elektronicznej i jest dostępny na stronie BIP Urzędu Miasta  

https://esesja.tv/transmisja/32491/lxv-nadzwyczajna-sesja-rady-miejskiej-w-ketrzynie-w-dniu-piatek-16-grudnia-2022.htm 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano 

Protokołowała: Irena Małachowska (-) 

Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Kętrzynie 

 (-) Rafał Rypina 

 
 
 
 
  
 
 
 
 

 

 

 


